
Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.
 Plats/Tid:       Folkan  2025-03-09  kl. 18:30
 Närvarande: David Albertsson, Lars-Anders Burman, Mattias Albertsson, Mikael Sundkvist, Östen Hansson, Hans
Boman, , Erik Wikström på tfn
Agenda:

1. Ordf  David öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. Val av sekreterare. Hans
3. Val av Justerare.  Mikael
4. Godkännande av dagordning. Godkändes.
5. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll. Godkändes.
6. Ekonomi.
a)     Saldot är ca: 50.000 kr. Vi har några räkningar obetalda, även kvar kostnader för våra projekt, men fördelat
på småbåtshamnen ca 130.000 kr, och på Nyön några räkningar på Rök-rören till bastuaggregatet, bla.
Medlemsinbetalningarna kommer eftersom vi gått ut med inbetalningskorten. ca 80-talet har redan betalat
b) Inga driftsbidrag från kommunen
c)- Småbåtshamnen: På grund av låg likviditet i kassan har vi efter förhandlingar med DACO, samt att Östen har
pratat med Länsstyrelsen och har fått skriftligt att vi kan beställa Y-Bommarna och få senarelägga fulla
betalningen enligt följande betalplan. Vi kan beställa y-bommarna nu och vid ordergivning får vi en faktura på
40%, 30 dagar netto. Därefter kan vi rekvirera bidrag. Efter besiktning får vi nästa faktura på 40%, 30 dagar
netto. Sedan kan vi rekvirera nästa bidrag. Vid leverans i mitten av Maj får vi återstående faktura på 20% av
investeringsbeloppet. Efter det kan vi göra slutredovisningen. Genom denna betalplan på delar av beloppet klarar
vi likviditeten och slipper ta ett kostsamt lån för att invänta LS-utbetalningen.
- Upprustning av Nyön: Anläggningsplattformen är levererad, Bastuaggregatet levererat. Vi behöver rökrör, virke
m.m. till en kostnad mellan 11-15.000 kr. Beroende på hur och var vi får tag på materialet.

      8. Diskussion och beslut kring arbeten och projekt
- Bryggföreningens avslutning pågår, då blir de en Sektion inom Byaföreningen. Godkänt av alla i
Örviksbryggans medlemmar på deras Årsmöte. Extra årsmötet behövs och tas via mail, godkänt av samtliga
medlemmar.
- Ansvarsförsäkring på bryggan behövs ej, alla båtägare/bryggdeltagare har båtförsäkring som gäller.
- Feriepraktik, Hans har anmält att vi tar emot 4 st första perioden, v25 - v27. Helst Örvikenungdommar.
- Stadgar för båtplatserna inom Byaföreningens sektion framtagna.
- Ska vi ha en Loppis? Frågan kommer att ställas på årsmötet

9/10. Rapport om Utvecklingsprojektet
- Under det öppna mötet den 19 feb, kom kommunen och berättade om Kisaskans planer
framöver, de återkommer i frågan.
- ArkDes gruppen berättade hur Örviken kan växa, och beskrev väldigt långt gående strategi-planer för bla
"Sågområdet", men nu har projektgruppen fått nej.
- Informations-dokumenten från mötet finns på Örvikens FB

11. Övrigt
- Pimpeltävling 6 April, traktor behövs att ta fram material från Folkan och även vid Pimplingen
- Utbildning för Hjärtstartare bör ansökas om, kolla med Robert E (Hans )
- Träd som fallit i Stormen, David har kontakt med Kommunens Skogsavdelning
- Styrelseposter behövs preppas för

12.  Avslutning Nästa styrelsemöte: Söndag  250413, Söndag 250511 18.30 - 20.00
Ordföranden, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet  avslutades.

 Vid protokollet Hans Boman


